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Notulen 11 september 2023 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Jiska Ouwerkerk-Houkema - JO  Hans Manschot (voorzitter) - HM 

  Johan Oude Engberink - JOE  Jeannette Tijs - JT 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Danielle Ros-Harbers - DH

  Harry Beuzekom - HB  

  Evelien Hondebrink (SDW) 

  Anique Besten (gem.) - AB  aanwezig          afwezig 

 

     

 

1. Opening en vaststellen agenda 
HM opent de vergadering. Afscheid van Jiska schuift naar later op de vergadering. 
KV en HB zijn afwezig. 
 

2. Concept-notulen 3 juli 2023  
Onder dankzegging vastgesteld. 
 

3. Overzicht post en informatie  
Ter kennisneming of komt verder op de agenda. 
Niemand kan naar de bijeenkomst over het regioplan. 
 

4. Mededelingen 
SPUK/GALA bijeenkomst; HM is hier naartoe geweest en spreekt de waardering uit, dat de 
Wmo-raad in een vroeg stadium mee kan praten. Er komt € 600.000,- per jaar beschikbaar 
voor zorg en welzijn. Eind september moet een plan voor deze middelen ingediend worden. 
Deelnemende organisaties wilden wel graag weten of dit extra middelen (dus aantrekken 
extra personeel) betrof of dat dit via de reguliere subsidiestroom gaat. 
De gelden zijn voor 2023, 2024, 2025 en 2026. Er zijn 15 programmaonderdelen, waarvan er 
2 regionaal opgepakt worden. Op de overige 13 onderdelen kan een voorstel ingediend 
worden gericht op preventie. Het plan moet hiervoor eind september klaar zijn.   
 
De bevoegdheid ligt bij het college, maar er wordt wel gekeken hoe de raad erbij betrokken 
wordt. 
 
Vergoeding cursus; passende cursussen worden vergoed. Opgave gaat via EH. 
Modernisering adviesraden afspraak: 6 november Daarlerveenzaal 19.15 uur. 
 

5. Informatie vanuit de gemeente 
Advies stemmal; het advies is aangenomen en wordt de komende verkiezingen ingezet. 
Visie sociaal domein; Op 26 september komt de conceptvisie in het college, aansluitend komt 
deze naar de Wmo-raad voor een formele adviesaanvraag. Na vaststelling eind 2023, wordt 
dit in 2024 vertaald naar een concreet uitvoeringsprogramma.  
Wie wordt verantwoordelijk voor het uitvoeringsprogramma? Het is de bedoeling dat dit in 
gezamenlijkheid met de maatschappelijke partners wordt opgesteld om tot een gedragen 
programma te komen. 
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Leerlingenvervoer; Willemse & De Koning heeft gelijk gekregen van de rechter en zijn vanaf 
volgend jaar weer de vervoerder. Tot die tijd gaat Baan uit Nijverdal de leerlingen vervoeren. 
 

6. Onafhankelijke Clientondersteuning 
Er zijn SPUK gelden aangevraagd en die moeten specifiek besteed worden. De projectleider is 
een vertrouwenspersoon met ervaringsdeskundigheid, die met name op zoek gaat naar 
inwoners die zorg mijden of geen hulp vragen.  Start van de pilot is nog niet bekend, looptijd 
zal ongeveer een jaar zijn en na afloop wordt dit geëvalueerd. Ook moet dan bekeken 
worden hoe dit verder ingezet kan worden. 
 
Er zijn 2 vertrouwenspersonen. Een die met iemand meeloopt of die aan het eind van het 
verhaal ingezet wordt. De Wmo-raad kijkt vooral naar het eind.  
 
Gemeente geeft aan dat de klachtenregeling inmiddels vernieuwd is en veel laagdrempeliger 
is geworden. Sinds de nieuwe klachtenregeling worden alle meldingen bijgehouden. 
 

 Op 18 oktober wordt er een bijeenkomst georganiseerd om o.a. vindplaatsen in kaart te  
brengen.  

 
7. Eén loket functie (zie memo) 

Er zijn zoveel mensen met veel vragen, dat bijna niet te vangen valt binnen één loket. De 
bemensing zou gedaan moet worden door een neutraal iemand met grote kennis van het 
voorliggend veld. De zelfregie- en herstelcentra worden ook benoemd. Laagdrempelig en 
vanuit de inwoners zelf.  
Onlangs is de wethouder bij de Vriendendienst in Deventer geweest samen met Evenmens 
en H. Koetsveld (beleidsmedewerker). 
 

8. Informatie vanuit de aandachtsgebieden 
Leerlingenvervoer; is reeds aan de orde gekomen 
Coaching zelfstandig leven; verwachting is dat eind van het jaar een evaluatie volgt. Over 
twee weken is er een kenniscafé in Enschede. De gemeente Hellendoorn gaat hier een 
presentatie geven. 
Jeugd; plan voor Gala is in de maak. Binnen de pilot gezinswerker is de betreffende collega 
vertrokken, maar er is een goede vervanger gevonden. De tussentijdse resultaten zijn 
zodanig positief, dat de gemeente dit structureel in wil gaan zetten. 
Verordening Jeugd is aangepast.  
Aandacht voor suïcide. Hier wordt d.m.v. een filmpje aandacht aan besteed. 

 

9. Afscheid Jiska Ouwerkerk 
Met mooie woorden neemt HM afscheid van JO. De inhoudelijke inbreng van Jiska zal 
worden gemist! Ze doet nog een oproep om beschermd wonen en maatschappelijke opvang 
blijvend onder de aandacht te brengen.  
 

10. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform/Netwerk 
Ouderenbonden; er staan nog geen activiteiten op de agenda. 
Cliëntenplatform; verordening re-integratie p-wet is op dit moment actueel. Beschut werken 
is belangrijk voor inwoners die lastig te bemiddelen zijn. Taakstelling is om 25% boven het 
landelijk gemiddelde te gaan zitten. T.a.v. het premiebeleid is de agendacommissie van 
mening dat dit ten minste verdubbeld moet worden. Dit is een vergoeding voor mensen die 
een (hele) grote afstand hebben tot de arbeidsmarkt. Hier wordt € 150,- per zes maanden 
voor uitgetrokken.  
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Daarnaast is er aandacht gevraagd voor een specifiek deel binnen het granieten 
uitkeringsbestand. Er is een groeiende groep nieuwe Nederlanders die vanwege 
taalvaardigheid in de uitkering blijft. De agendacommissie wil dit bespreken met de 
wethouder. Wanneer zij klaar zijn met de inburgering, dan gelden voor hen dezelfde regels 
als andere Nederlanders en lopen hiermee een extra risico als groeiende groep. 
Het goede nieuws is, is dat er ruimte om te experimenteren is. Het basisinkomen zou een  
suggestie kunnen zijn voor bijvoorbeeld jongeren aan de onderkant van de samenleving. 
Clientondersteuning; ook de agendacommissie vond het erg snel dat er al iemand als 
vertrouwenspersoon is aangesteld. Dat dit onder de SPUK gelden zo is gedaan is begrijpelijk. 
In zijn algemeenheid is de agendacommissie content met de nota zoals deze voorligt. 
Onderzoek modernisering; op 5 oktober is het gesprek met Petra van der Horst. Inhoudelijk 
had het Cliëntenplatform veel op het gespreksverslag aan te merken.  
Beleidsplan armoede en schulden; een tweede bijeenkomst is belegd. Er is echt een andere 
focus binnen de gemeente. Het Cliëntenplatform kijkt met belangstelling uit naar het 
uitvoeringsplan. 
 
Het Cliëntenplatform wil graag nog even benadrukken, dat ook zij een adviesorgaan van het 
college van B&W is en geen belangenbehartigers. 
 

11. Rondvraag en sluiting en datum volgende vergadering 30 oktober 2023 
Niemand maakt gebruik van de rondvraag. HM sluit de vergadering en dankt een ieder voor 
hun inbreng. 
 
 

Actielijst 
Geen punten 
 


